
Būvniecības ieceres – Būvniecības ieceres – Degvielas uzpildes stacijas būvniecība, Ervīni, 

Vaiņodes pag., Dienvidkurzemes nov. kad.apz.64920060379 

Publiskās apspriešanas sanāksme 

protokols 

Sanāksme sasaukta 2023.gada 1.augustā plkst.17.00 
Dienvidkurzemes novada Vaiņodes pagasta pārvaldē (Raiņa iela 23a, Vaiņodes pagasts, 
Dienvidkurzemes nov.) 
Sanāksmi vada   Dienvidkurzemes novada Būvvaldes arhitekte Ineta Butāne 
 
Protokolē Dienvidkurzemes novada Būvvaldes arhitekte Ineta Butāne 
 
Dalībnieki skat. Dalībnieku sarakstu 
 
 
Ineta Butāne atklāj sanāksmi, iepazīstina ar sanāksmes dalībniekiem un darba kārtību.  
 
Būvniecības ieceres izstrādātājs SIA “MI DESIGN” arhitekts Ivars Tomsons iepazīstina 

klātesošos ar būvniecības ieceri un norāda par konkrētā novietojuma īpatnībām:  

Saskaņā ar spēkā esošo Vaiņodes novada teritorijas plānojuma “Apbūves un izmantošanas 

noteikumu”188.punktu  Degvielas  un  gāzes  uzpildes  stacijas  tvertnes  un  pildnes  izvieto  

speciālos  laukumos,  ievērojot  šādus minimālos  attālumus  no  degvielas  pildnēm  vai  

degvielas  pazemes  rezervuāriem:  188.1.  50  m  līdz  dzīvojamām un publiskām ēkām; 

Savukārt atbilstoši LR Likumam “Aizsargjoslu likums”  30.2 pantu ap degvielas uzpildes 

stacijām ir nosakāma aizsargjosla — ne mazāk par 25 metriem no tvertnēm un degvielas 

uzpildes iekārtām. Šajā aizsargjoslā drīkst atrasties objekti, kas saistīti ar degvielas uzpildes 

stacijas darbību; Projekta iecere paredz atkāpi no Vaiņodes novada teritorijas izmantošanas 

un apbūves noteikumiem, bet ievērojot aizsargjoslu likumā noteiktās aizsargjoslas - degvielas 

tvertni novietot 26m attālumā no bijušās dzelzceļa  infrastruktūras ēkas (kad. 

apz.:64920060959002) un degvielas  pildnes izvietot ~37m  līdz ~66m attālumā no 

dzīvojamām ēkām Brīvības ielā.  

SIA Kings pārstāvji paskaidro, ka Vaiņodē jau ir esoša DUS, kas atrodas uz privātam 

īpašniekam piederošas zemes, kas apgrūtina īpašuma apsaimniekošanu. Tāpēc bijusi doma 

pašiem iegādāties zemes gabalu, uz kura izvietot DUS. 

I.Butāne jautā, cik darba vietas paredzētas DUS. 

Atbilde: Trīs 

I.Butāne jautā, kad ir plānots, kad DUS varētu sākt darbu. 

Atbilde: Tas atkarīgs no tā, kā veiksies darbi, bet doma ir, ka nākošajā vasarā. 

 
Ineta Butāne   jautā, vai ir vēl kādi jautājumi, jautājumu nav, tad sēde tiek slēgta. 
 
Sēde tiek slēgta plkst.17.10. 
 
 


